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Herdersveld
uitslag hondenenquête

klassieke muziek
25 jaar 't Anker

 't Anker

de schoen

afscheid Ark en directeur
 in De Dreef

uitslag fotowedstrijd

Ros
van en voor de jeugd
scholieren op wereldreis!

« vernieuwing' moet van de bur-
gers zélf komen. Dat dit besef al aardig
aanwezig is bewijst de aanpak van de pro-
blemen binnen het Wijkoverleg Coevering.
Twee wethouders lieten zich gaarne naar
de Hofstraat terugsturen omdat de aange-
sloten groeperingen het heft voor een
oplossing zelf in handen wensten te ne-
men. Voor een verslag zie pagina 2.
•  'school' ook in dit nummer: het zil-
veren jubileum van 't Anker en het afscheid
van directeur Chris  bij de Ark.
• Verder aandacht voor het rapport
'Speelwerktuigen', de uitslag van de hon-
denenquête en de plannen voor een
buurtvereniging Herdersveld.
« En: in De Dreef zit ook letterlijk muziek.

 and Western' (al geweest) en
klassiek (op 21 mei en 25 juni).
Kom eens luisteren!

de



De kink in de van het

Op 1 april  gaf de vereniging  met
gepaste trots het  startschot voor het

 en Meldpunt waar buurtbewoners terecht
kunnen met hun problemen over woonomge-
ving en leefklimaat in de Coevering. De pers
werd gehaald en de Wijkkrant kwam zelfs met
een speciale editie uit

Maar op 19 april leverde het dagelijks bestuur
van het  daags voor de jaarverga-

 via een boze brief aan het gemeente-
bestuur zijn mandaat in en werden de totaal
verraste en enigszins aangeslagen leden door
een welzijnswerker van de ontstane situatie op
de hoogte gebracht. De inzichten over de rolpa-
tronen tussen de diverse organisaties in de wijk
bleken zowel onderling, als in de visie van de
gemeente hierop, niet meer volledig met elkaar
te stroken en het was allemaal wat teveel ge-
worden. Vrijwilligerswerk gaat niet altijd over

 De gemeente vond het tijd worden om
samen met de wijkorganisaties de koppen bij

kaar te steken en de visies weer op een ge-
meenschappelijke koers te zetten. Daarnaast is
het een langgekoesterde wens van de klaarblij-
kelijk niet van efficiency gespeende
om op termijn te streven naar één aanspreek-
punt namens de Coevering; het gemak dient de
mens en niets menselijks is onze gemeente
vreemd.

Het overleg in de wijk is nog springlevend:
Dinsdagavond 25 april zaten de partijen in de
Dreef aan tafel. Het was al net een stadsdeel-
raad: Wethouders van Bussel en Van der San-
den achter de bestuursplank en een ruime
schare geïnteresseerde en informatiehongerige
belanghebbenden in de arena. Was de eerste
helft van de vergadering nog bepaald door pit-
tige vragen (door gebrek aan de achtergrondin-
formatie), later ging de discussie vooral de rich-
ting uit van constructieve oplossingen voor de
toekomst: De wijk gaf duidelijk aan te willen
werken aan situaties waarbij probleemgericht
wordt overlegd tussen de meest betrokkenen.
Het moet niet zo zijn dat welke organisatie dan
ook zich problemen gaat  Dat er
dus afhankelijk van de voorliggende situatie
overleg plaats moet kunnen  zonder dat
formele structuren deze in de weg staan.

De wens van de gemeente om te komen tot één
gemeenschappelijke vlag die alle lading
ging de vergadering op dit moment duidelijk te
ver. Unaniem werd besloten dat de wijk het
komende  haar
tiek zelfstandig gaat uitdiepen en zonder
leiband tot een constructief einde wil brengen.
En daaraan geeft de gemeente volgens de
beide wethouders gaarne haar zegen en ver-
trouwen mee.

Wijkkrant Coevering



Enige tijd geleden zijn een  bewoners van
het Herdersveld op het idee gekomen een
buurtvereniging Herdersveld op te richten.
Daarvoor bleek duidelijk belangstelling te
bestaan. Daarom werd op 24 april 1995 een
eerste algemene bijeenkomst georganiseerd.

Namens de werkgroep die ijvert voor de defini-
tieve oprichting schetste  Rovers nog
eens kort de interessante mogelijkheden die
ontstaan als wijkbewoners zich samen in een
buurtvereniging organiseren:

• veiligheid/sociale controle
• kindvriendelijke voorzieningen
« kwaliteit van de woonomgeving, zoals aan-

pak van vandalisme, het doen opheffen van
'enge plekken' etc.

• goede onderlinge informatieuitwisseling
• de kontakten met organisaties als de politie,

gemeente,  veiligheidsbedrijven
etc. hebben een solide grondvlak

• deel uitmaken van een breder wijkoverleg
 - Zuid.

Tot nu toe hebben zich een 80-tal bewoners
aangemeld en er zijn nog een 10-tal deelne-
mers nodig om het benodigde grondvlak van
circa 65 % te verkrijgen.

politie
Vervolgens werd door inspecteur Van den
een schets gegeven van zijn functie als
netwerkmedewerker van de politie, aangesteld
voor de wijken Coevering en Braakhuizen-Zuid.
De heer H.  eveneens medewerker
van de  gaf een voordracht over buurtpre-
ventie en de aspecten die daarbij van belang
zijn en toonde tevens een instructievideo,
waarin een en ander werd geïllustreerd.
Ook uit deze voordrachten van de politie bleek
nog eens duidelijk het belang van een buurtver-
eniging.

De heer J. Visscher, manager van ADT Security
Systems gaf een duidelijke schets van een
beveiligingssysteem voor  inclusief
de daarbij ingezette  Ook
hier bleek een buurtvereniging als gezamenlijk
tegenspeler van een dergelijk bedrijf, zeker ook
voor wat betreft de prijsstelling, zeer belangrijk.

Tot slot werd door Fernand van  een
beeld gegeven van plannen die momenteel
door de overheid worden uitgewerkt voor de
toekomstige uitbreiding van de rijksweg A 50. In
deze studie wordt opnieuw gekeken naar de
mogelijkheden een weg te trekken over de
Molenheide. Deze weg zou in het oude plan op
200 tot 250 afstand van het Herdersveld komen
te liggen.
Voor de bewoners van het Herdersveld lijkt dit

 al een punt dat uitnodigt tot de oprichting
van de definitieve buurtvereniging.

Met dank aan  aanwezigen en de personen
die zorgden voor de informatieve gedeelten
sloot Ymert Rovers de vergadering af, met nog-
maals een oproep aan de aanwezigen om zich
nog deze avond als deelnemer aan te melden.

JL Verhagen.

Wijkkrant Coevering
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In de Wijkkrant van februari is een enquête
verschenen over het hondenprobleem in de wijk
de Coevering. Omdat hierover regelmatig
klachten binnenkwamen bij het  Meld-
punt van bewoners uit de wijk, was besloten om
die enquête te houden om zo meer inzicht te
verkrijgen in de  volgen
nu de belangrijkste resultaten van het onder-
zoek.

Éénderde van de respondenten bezit een hond
en tweederde bezit geen hond. Het merendeel
hiervan is voor de invoering van hondenbelas-
ting, ook bij de hondenbezitters.

87% van de hondenbezitters maakt gebruik van
de hondenuitlaatroutes. Echter door de slechte
verlichting en het feit dat deze routes niet of
nauwelijks worden schoongemaakt is men niet
tevreden over de routes. Door de slechte ver-
lichting weerhoudt dit ook  om

 avonds van deze routes gebruik te maken.
Tevredenheid is er over de bereikbaarheid.

van honden ervaren de respondenten
door verontreiniging op trottoirs en
gelegenheden en door loslopende honden.

• De  vinden dat invoering
van hondenbelasting zou moeten leiden tot ver-
betering van de huidige situatie en strengere
controles.
• De hondenbezitters vinden dat er oplossingen
moeten worden gezpcht op het gebied van ver-
betering van de uitlaatroutes (schoonmaken) en
de veiligheid (met name de verlichting).

Als laatste was er ruimte overgelaten voor op-
merkingen en suggesties.
• Bij de hondenbezitters werden veel oproepen
geplaatst naar andere hondenbezitters om hon-
den in de wijk aan te lijnen en het fatsoen op te
brengen om gebruik te maken van de uitlaat-
routes. Daarnaast moet er op de routes gespo-
ten worden tegen luizen.
• Bij de niet-hondenbezitters was men vooral
van mening dat honden in het winkelcentrum
verboden  worden. Er moeten dan wel
voorzieningen worden aangebracht buiten het
winkelcentrum om de honden daar vast te kun-
nen leggen.

De uitkomsten van dit onderzoek zullen aan de
politiek worden voorgelegd.
Vereniging

 van Haren

Zonder te overdrijven mogen we zeggen dat het
aantal belangstellenden voor 'Coevering

 Continue (CCC)' lekker

wat doen we?
luisteren naar iemand die het  heeft iets
te begrijpen en te voelen van wat componisten
op dit gebied ons schonken. vertellen en
veel laten luisteren. Niet  niet triest,
maar mooi. Conservatoriumopleiding of zelf ac-
tief zijn op muziekgebied zijn niet nodig: wij
zoeken mensen, die alleen of samen willen ken-
nismaken met muziek.

interesse?
21  en 25  zijn data vóór zomervakantie
1995 waarop U om 14.00 uur welkom bent in
De Dreef om zich bij ons aan te sluiten.
Trouwens, niet alleen luisteraars zijn welkom:
wie heeft muziek thuis, die hij is gaan leren

 en wil aanwezigen wat over de
achtergrond ervan vertellen?
Wil vertellen waarom hij ze mooi vindt?

Mijn leraar Nederlands zei eens: "Je doet jezelf
veel tekort als je niet leert luisteren naar en
genieten van datgene wat grote componisten
ons nalieten". een

 Coevering
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"De Coevering verdient best een compliment
voor het integratievermogen dat de wijk de
afgelopen  jaar ten toon heeft gespreid. Toen
ik hier kwam schokte het mij dat sommigen
spraken over  versus 'koopwonin-
gen'. Maar de flexibiliteit van de Coevering is
groot gebleken. Mensen uit  Nederland
en allochtonen, kopers en huurders leven er
zonder fundamentele problemen samen. Kin-
deren spelen met elkaar. Een stukje positieve
immigrantenmentaliteit dat er zijn mag".

Wil Vermeulen, directeur van de zilveren
basisschool 't Anker wil het bovenstaande
'graag even kwijt'. Samen met zijn waarnemer
Piet Vinks loopt hij voor de Wijkkrant door een
kwarteeuw 't Anker-geschiedenis. Een boeiende
historie waarvan in het binnenkort verschij-
nende jubileumboek uitgebreid verslag wordt
gedaan. Hier slechts een paar krenten uit de
pap.

nieuw
't Anker was 25 jaar gelden in meerdere op-
zichten een echt nieuwe school. Kinderen hoef-
den niet in de rij te staan voor het naar binnen
gaan, er was geen bel maar een elektronische
toeter, Vermeulen was voor de onderwijzers
'Wil" en niet 'mijnheer Vermeulen'.
De betrokkene: "Collega-schoolhoofden rea-
geerden geschokt: 'zo'n  leidt
tot anarchie'. Daar was geen sprake van; maar
het is wellicht tekenend dat waar veel Geldropse
scholen in de wandeling 'de school van Jansen',
'van  of  heetten,
' t Anker nooit 'de school van Vermeulen' werd
maar gewoon 't Anker bleef. Democratische

 veel aandacht voor communica-
tie (maar minder  geen school-
rapport met cijfers maar met beschrijvingen van
leervoorwaarden en leerprestaties van de leer-
lingen. Nieuwe methodieken, onder meer geïn-
tegreerd onderwijs  aardrijkskunde-
en geschiedenis-lessen, nieuwe materialen.
Alles was nieuw - en dus ook een uitdaging
voor de uit geheel zuid-Nederland afkomstige
leerkrachten. En de inspecteur bleek tevreden.

Het leidt tot een ontboezeming. Wil Vermeulen:
"Het mooie van 25 jaar ervaring is  de golf-
bewegingen in didactische aanpak allemaal
hebt meegemaakt. Maar achter trends aanlopen
is gevaarlijk. Wij hebben altijd vastgehouden
aan het klassen-systeem omdat dat ruimte biedt
voor zowel saamhorigheid als aandacht voor
het individuele kind. Maar ook bij ons zijn er
wel accenten geweest: van het 'ontdekkend'
leren in de jaren '70 naar een weer wat meer
gestructureerde (kennisoverdracht) aanpak in
de jaren '80. En momenteel krijgt het 'ontdek-
kingselement' weer wat meer aandacht.

 opa
Wat 25 jaar constant is gebleven is het kring-
gesprek over actualiteiten waarmee elke mor-
gen de dag wordt begonnen. Vermeulen en
Vinks: "Daar kun je veel mee doen, de
leefwereld van de kinderen gaat voor je open.
Of het nu de geboorte van jonge poesjes betreft
of de 'discriminatie' van opa waarmee 'crematie'
wordt bedoeld. En in de hogere groepen kom je
al 'echte' problemen tegen".

 Anker. Gestart met 4 klassen bassischool en
2 kleuterklasen in De Schelp. Rond  waren
er respectievelijk 18 en 7 klassen. En anno

 telt de
nog 9 groepen. De demografie van een nieuw-
bouwwijk in vogelvlucht. Vermeulen: "In 1974
was er even sprake van een tweede  k. basis-
school in de Coevering. Ik ben blij dat ons ad-
vies 't Anker te laten groeien toen is op-
gevolgd".

Wijkkrant



 Anker was en is ook altijd een gastvrije
school. Drie jaar lang had men inwoning van de
Nutsschool; en twee keer kerkte de  Coeve-

 in de hal van de school. Ver-
meulen en Vinks zijn er ook trots op dat 't Anker
altijd plaats heeft gehad voor welk kind, Neder-
lands of  dan ook. Ook al was de
peildatum voor financiering al voorbij en
betekende het soms letterlijk opschuiven in de
al volle klas. Een apart probleem is de wettelijke
'Samen naar  om kinderen
pas in uiterste noodzaak naar het speciaal on-
derwijs te verwijzen. Vermeulen en Vinks: Wij
doen ons uiterste best, maar als er teveel 'an-
deren' in een klas zitten beïnvloedt dat in sterke
mate het onderwijsproces. En waar ligt de
'maatstreep van het onmogelijke' voor het kind
zelf, de leerkracht en de andere klasgenoten

geen huiswerk
Vermeulen en Vinks constateren dat de zelf-
redzaamheid van kinderen in de groep over het
algemeen niet erg groot is en dat ze nogal indi-
vidualistisch veel aandacht  't Anker
hanteert daarom een  gestructureerd,
doch niet zwaar disciplinair, opvoedingsmodel
om de belangrijke taak van waarden- en nor-
menoverdracht inhoud te geven. Met uitzonder-
ing van groep 8 is 't Anker ook nog altijd een
school zonder huiswerk. En dat wil men ook
graag zo houden.

Wie de

 Anker

18 mei: Met de hele school naar De
7 juni: Afsluiting katechetisch project in

Coeveringkerk.
8 juni:  door de wijk
2 juni: Openbare receptie

iedereen welkom!
Tentoonstelling Oude meesters-
Jonge meesters in de school.
't Anker-leerlingen hebben tekenin- j
gen gemaakt,  op
ken van Geldropse kunstenaars.
Die tekeningen worden verkocht;
de opbrengst is voor de adoptie
(via de  Parents-organisatie)
van een kind in de Derde Wereld
door 't Anker.

Het al eerder vermelde  (eind-
redactie Wil v.d.Velden) wordt eveneens op
2 juni gepresenteerd. •
Een reunie voor oud-leerkrachten en een bij-
eenkomst van huidig personeel, bestuur en
ouderrraad hebben al plaats gevonden.

| Er is ook nog een knutseldag en een spelle-
| tjesdag voor de leerlingen.

de
« Bij het Winkelcentrum zijn de overdekte fiet-
sestallingen gerenoveerd. Nu maar hopen dat
ze ook gebruikt worden. Het is al veel netter om
de fietsen op de 'gedachte' plaatsen te park-
eren. Voor de ingang van het centrum is dit zo
rommelig. De ondernemers doen hun best om
het zo netjes mogelijk te maken voor ons alle-
maal. Overigens zou het misschien best een
goed idee zijn om een stukje parkeerplaats
naast de fietsenstalling af te zetten voor een
doorgang van de winkelwagentjes om langs de
geparkeerde auto's te komen. Minder kans op
beschadigingen.
• 'Off  is een discutabel onderwerp gewor-
den. In de Coevering zijn ook enkele enthousi-
astelingen actief. Door het Eikenlaantje
proberen ze motoren uit!

Wijkkrant Coevering
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vertrouwd
Uw apotheek

apotheker:

Drs. M. Janssen.

 C O E V E R I N G
Winkelcentrum Coevering 4 -

Tel. 854707

 maandag  vrijdag van 8.30 tot
 weekenden fin  van dienst)

zaterdag 10.00 tot  en  tot
zon- en feestdagen: 10.00 tot  en 17.00 tot 18.30
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Stuurgroep biedt rapport aan.

Het afgelopen jaar inventariseerden vrijwilligers
uit de wijk begeleid door het Brabants Steun-
punt Jeugdwelzijn (BSJ) de kinderspeelplaatsen
in de wijk. En met "kinderen" wordt de jeugd van

 jaar bedoeld.

Donderdag 27 april heeft de  Rovers na-
mens de Stuurgroep  van
het  de eindrapportage en de aan-
bevelingen aan het gemeentebestuur aangebo-
den. In een eerste reactie en een dankwoord
voor het verrichte vrijwilligerswerk, stelde

 Berkers dat de Gemeente zich in het
rapport deels en in vele herkenbare zaken goed
kan vinden.

'spelen is belangrijk'  de gemeente doet hier
al veel aan, maar is uiteraard niet onuitputtelijk
in haar financiële middelen. Even belangrijk als
faciliteiten zijn ook zorg en toezicht van ouders.
En in dit kan de gemeente niet actief zijn.

"Overigens vindt de gemeente de leeftijds-
groepen die in het rapport worden gehanteerd

 jaar) niet vanzelfsprekend. "Kin-
deren van 12 jaar verschillen bij voorbeeld
wezenlijk van 6 jarigen en eisen een aparte
aanpak".

 Coevering.
Daarmee was het laatste woord niet gezegd.
De stuurgroep had rond het groene hart tussen
het winkelcentrum en de scholen, en het aan-
palende gebied rond de  van Ruysbroek-
straat een ludiek bebakende route uitgezet,
waarlangs het vroede gezelschap en andere

genodigden zowel aanschouwelijk werd ge-
maakt wat er goed was, alswat er volgens rap-
porteurs nog beter kon. Een inzichtelijk verschil
met de groene jaren waarin de wijk werd ge-
bouwd, is dat er meer gestreefd zou moeten
worden naar ruime visuele openingen in het
groen. Vooral  het zicht op de  kin-
deren, wordt wat vroeger als  erva-
ren, nu zelfs enigszins misprijzend als 'afge-
sloten' bestempeld. Het kan verkeren in 20
jaar.

 en verwensingen; het mestover-
schot van de Coevering.
Wat speelweide betreft zou de Coevering er
best op staan, ware het niet dat er een heleboel
rode vlaggetjes in de grond waren gestoken;
natuurlijk niet overal maar wel op enkele
markante plaatsen langs de route. En daarmee
viel het onderzoek wat dat betreft meteen door
de (honden)mand, want 100 meter wandelen
langs het gras leverde een 2 meter brede bruin
gekruide poepzone op, waar zelfs de honden
geen brood van lusten. De vlaggen dekten nog
geen  van de geurige lading. Onze pitbulls,
Fido's,  men-
senredders, teckeltjes en andere bullebillebijters
schijten wat af op het gras (en we snappen nu
pas waar het woord 'wind'honden vandaan
komt !). Kortom reuzepret en grandioze speel-
weiden voor de kinderen, nietwaar meneer

macho's
Het was daarna een verademing om langs aller-
lei speelwerktuigen etc. geleid te worden
waarop jongere kinderen zich kunnen uitleven
en hun grove motoriek kunnen ontwikkelen. Het
leuke is dat de grote jongens ook hun best doen
om de kleintjes te onderwijzen: Met vette viltstif-
ten staan  en ingeschatte car-
rières van de  aangegeven. Je zou het zelfs
je schoonmoeder niet aandoen, maar die
rakkers moeten zich ook eens lekker kunnen
uitleven. Ach ja, vroeger was er al eens iemand
die vond dat jongetjes met vieze praatjes eerst
recht moesten leren plassen, en toen hoefden
ze later nog geeneens macho te

 Coevering



FL.  voor 6
Nadat de invallende duisternis het inmiddels be-
hoorlijk wijzer en kouder geworden gezelschap
weer onverbiddelijk naar de warme vergader-

 had verwezen, legde de gemeente haar
kaarten op tafel. Wethouder Berkers gaf aan dat
alhoewel er op de  geen
echte bezuinigingen zijn te verwachten, er toch
zuinig met de beschikbare middelen moet wor-
den omgesprongen.
Voor de in het rapport gedane voorstellingen wil
de gemeente  beschikbaar
maar dan moet de wijk met een zestal eigen pri-
oriteiten naar eigen keuze komen.

De Ark
Een nieuwe directeur, een nieuwe naam, een
nieuwe start in een opgeknapt en deels
vernieuwd gebouw. Zo ziet de nabije toekomst
van het  basisonderwijs in
Geldrop er uit.

Op vrijdag 16 juni neemt directeur Chris Kisjes
(59) met een receptie afscheid van De Ark
waaraan hij sinds 1971 leiding heeft gegeven.
Zijn  mevrouw Lya Haezer (42),
werkt sinds 1989 op De Ark. Zoals bekend
fuseert De Ark per 1 augustus  met De
Morgenster tot de voortaan enige Geldropse
protestants-christelijke basisschool. Die heeft
ook een nieuwe naam meegekregen:

 De school komt in het gebouw van De
Ark aan de  Barentszweg.

gesprek met het  en nieuwe

Chris Kisjes heeft veel zien veranderen: "Het
onderwijs is  geworden door wettelij-
ke maatregelen en maatschappelijke verander-
ingen.  integratie kleuter- en
basisonderwijs,  de

 naar  (minder verwij-
zen naar speciaal onderwijs). De Ark heeft
echter altijd redelijk kleine klassen gehad: tij-
dens de 'boom' van midden jaren 70 weliswaar
30 maar momenteel zo'n 20 leerlingen per
groep. Daar valt goed mee te werken"

Uitgangspunt van Kisjes is altijd geweest "een
democratische school waarin iedereen
meepraat. Anders krijg je zaken niet van de
grond. Iets op de rails zetten is niet zo moeilijk,
op de rails houden wel. Toen ik door een long-
operatie langere tijd uit de roulatie was liep de
zaak gewoon door -vrucht van inzet van betrok-
ken mensen. Daartoe behoren ook de ouders
van leerlingen met wie ik altijd een goed contact
heb gezocht. Elke maand is er spreekuur,
ouders kunnen van alles op de hoogte zijn als
ze dat willen". Lya Haezer vult aan: "Als je de
ouders echt toelaat, ze open tegemoet treedt,
loopt alles veel beter. Krijg je ook geen 'op hoge
poten verhaal

De ouderraad heeft altijd veel invloed gehad.
Wij hebben echter wel een scheiding getrokken
tussen het beroepsmatige en de -ook belangrij-

 flankerende zaken waaraan zij zelfstandig
kunnen werken. Daarnaast werken ouder-
groepen samen met leerkrachten aan bepaalde
projecten".

uitbreiding hal
De ouders maakten ook deel uit van de 5 werk-
groepen die de fusie gestalte gaven. En bij het
'verbouwingsrijp' maken van De Ark hebben
ouders op vier zaterdagen de hand stevig aan
de schop gehad. De helft van de binnentuin
komt namelijk bij de gemeenschappelijke
ruimte. De dubbel zo grote hal is daardoor voor-
taan ook geschikt voor kerkelijke vieringen en
toneelopvoeringen waarvoor men vroeger naar
Het Kruispunt moest.

10 Wijkkrant



De Ark: een altijd principiële school waar het
 een belangrijke plaats inneemt.

 "Ik vroeg eens een mohammedaanse
allochtoon: waarom stuur je je kinderen naar De
Ark? Het antwoord: 'Jullie nemen God serieus'.
En een mohammedaans kind: 'Hé, dat bijbelver-
haal ken ik van thuis'. De raakpunten tussen

 en Islam ten voeten uit".

Kisjes en Haezer benadrukken dat het leerlin-
genbestand van De Ark een redelijke afspiege-
ling is van de maatschappij in de
dus met Nederlandse en buitenlandse kinderen.
"Problemen levert dat niet op. Teveel buitenlan-
ders zou echter niet goed zijn; en taalbeheer-
sing is uiteraard een voorwaarde voor integratie
en het volgen van voortgezet onderwijs. Maar
op De Ark verloopt de integratie heel goed; men
kijkt niet naar  leder kind is
hoe ze ook zijn en hoe ze er ook uitzien, zo is
ons uitgangspunt".

De Ark had midden jaren 70, inclusief kleuters,
 klassen; nu 8 groepen. Na de fusie komen er

9 groepen. Beide teams gaan mee in de fusie,
maar in de toekomst zal het team wel niet aan
afslanken ontkomen. Het was dus niet niks de,
overigens  fusie van de grond
te tillen. Lya Haezer heeft met het nieuwe team
de fusievergaderingen voorbereid en geleid.
Chris Kisjes was er niet bij: "Dat was best even
moeilijk maar natuurlijk wel het beste nu er een
nieuwe start werd gemaakt".

Omdat er een vrouwelijke directeur kwam kon ik
nog net gebruik maken van een regeling om er
uit te stappen. Hoewel ik na mijn operatie goed
ben opgeknapt leek het me toch verstandig dat
de start van de 'nieuwe' school ook onder een
nieuwe leiding plaats zou vinden. Directeur van
een basisschool is tenslotte een
Ik krijg nu meer tijd voor mijn hobby tuinieren.
En misschien ga ik ook wel weer wat studeren".

Country
in De

Langzaam zwaaiden de dubbele deuren naar
de grote zaal van de Dreef open. Het geroe-
zemoes verstomde tot  en iedereen
keek naar de in lange jeans en leren vest
klede man die daar plotseling in de deuropening
stond. Sommigen schoven enigszins nerveus
hun stoelen achteruit toen hij met dreunende
langzame passen en nonchalante o-benen op
zijn cowboyboots naar voren liep. En toen be-
gon de muziek, want het was  in
de

Zaterdag 8 april hadden Erik en Anja van Dans-
school Hellendoom voor hun leerlingen en alle
andere liefhebbers een grandioze Country &
Western Party georganiseerd. Om iedere schijn
te vermijden dat men met  Koerden
te doen had, werden alle binnenkomende be-
zoekers ter identificatie van een heuse cowboy-
hoed voorzien. Ook het pokerverbod van het
Sheriff s Office aan de
werd handig omzeild door aan goklustige lotjes
uit te delen, waarmee leuke prijzen zoals
taarten konden worden gewonnen.

In tegenstelling tot wat algemeen werd verwacht
en gehoopt, brak er later op de avond echter
géén traditionele cowboy gooi/smijt- en knok-
partij uit zodat de gewonnen taarten helaas niet
konden worden benut waarvoor ze door de or-
ganisatoren eigenlijk waren bestemd. Gelukkig
was dat echt het enige minpuntje van een
overigens voortreffelijk verlopen avond, want
verder werd er veel en gezellig gedanst op de
weemoedige viool- en gitaarklanken uit van het
Verre Westen. Ook de  was in zijn
nopjes en nadat iedereen door zijn "Bad

 nog losser was gekomen, werd er zelfs
nog even een echte Hellendoom Country
Dance gedemonstreerd en geleerd. Uiteraard
waren er naar goed Amerikaans gebruik snacks
verkrijgbaar, zodat menigeen van de ruim 100
bezoekers niet alleen glurend-, maar ook met
een vet mondje ronddanste. En dat laatste sym-
boliseerde eigenlijk perfect de conclusie van
deze avond: Het smaakte naar meer.
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WE GAAN  GAS
VOOR ELK
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Uw  Dot
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Medio '95 verhuizen wij naar de Collseweg, Industrieterrein Eeneind l, Nuenen.
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Diverse leuke cadeau ideeën voor moederdag
(Alleen op bestelling op vrijdag  en zaterdag  mei)
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Bij gelegenheid van de feestelijke opening
van het Info- en Meldpunt  op
zaterdag 1 april jl. was er een fotowedstrijd uit-

 zo'n eenmalige wedstrijd mag je
geen hooggespannen verwachtingen koesteren
ten aanzien van het aantal deelnemers.

Omdat dit niet groot was, besloot de commissie
zelf buiten meedingen een aantal  van Leo
Ie Large te exposeren. Het betrof hier een reeks
recente opnamen van de wijk. Van Dommel tot
de A67, van flats tot natuuropnamen, van
verkeer tot monument.

prijzen en aanmoedigingen
Bij de andere - ingezonden - foto's ging de eer-
ste prijs naar de heer  Bakermans. De win-
nende fotoreeks omvatte de vier seizoenen in
beelden van het  achter de Bos-
rand. Een eervolle vermelding was er voor de
heer H.Lefferts met recente opnamen van de

 de ingestorte schuur bij de boerderij van de
gebroeders van  Eveneens kwam een eer-
volle vermelding naar het beheer van de Dreef
voor een reeks foto's van de opbouw van de
oude Dreef. Tenslotte is een heel bijzondere
eervolle vermelding gegaan naar Rob Engelaar
met een zonsondergang gemaakt toen hij pas
acht jaar was. De fototentoonstelling werd
gedurende de gehele middag druk bezocht.
Misschien is  wedstrijd voor herhaling vat-
baar.

De Fotowedstrijd-commissie.

Wordt jouw moeder ook altijd gek van dat
getrommel met vingers op tafel of gefluit in de
badkamer ? En  jij het toch niet laten ?
Kom dan  bij kijken.

Wij zijn een groep vrienden, verschillend in
leeftijd van 6 tot en met 25  en wij hebben
onder leiding van een goede instructeur ontzet-
tend veel lol in het muziek maken. Omdat je
trommelen op tafel al leuk vindt, zou je het eens
moeten proberen op een echte
We hebben dan wel geen  maar een
trompet of trombone is ook  leuk.
Bovendien zijn de kosten niet hoog (ƒ  con-
tributie per maand) dus daar hoef je het niet
voor te laten.

Heb je zin om eens een keer te komen luisteren
of wil je nog meer informatie ?

Kom dan eens langs op een dinsdagavond
tussen 19.30 en 21.00 uur (dat is onze repetitie-
avond) in de oude  aan de

Of bel één van onze bestuursleden even op:
Dhr. de Vries: 040-862877.

tot
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gemengde Dames- en

 6
5665
Tel: 040-857754

Onze openingstijden:
dinsdag t/m vrijdag

 tot  uur

 tot  uur
maandag

zonder afspraak

[NVM]  31, 5664 HB Geldrop. Tel. 040-853948.

Alleen achter een goede naam staat NVM.

De Rabobank is een bank met een idee. Het
idee dat je samen sterk bent De Rabobank
heeft als geen ander een  van
samenwerken en bouwen aan relaties. Het
is een bank  mensen  mensen.
Dat merkt u al snel in het persoon-
lijke contact. Elke Rabobank
staat midden in de samen-
leving. Daarom zijn we
vaak betrokken bij activi-
teiten in het bedrijfs-
leven, verenigingen en

 We weten wat
er  ook als het
om bankzaken gaat Kort-
om, we zijn een bank die
net zo thuis is in de buurt  u.



en voor

 Wijkkrant lezers en lezeressen.
Ik kreeg van de Wijkkrant het verzoek om eens
wat op papier te zetten over de voorbereidingen
van een basisschoolleerling (e) naar het voort-
gezet onderwijs. Dus ik klom in mijn pen en
schreef voor jullie allemaal het volgende.

Nou, we kregen als eerste  Drie
dagen achter elkaar zwoegen en schrijven.
Deze keer zat er voor het eerst het vak
oriëntatie bij. De Cito-toets is om te kijken naar
wat voor school je kan. Het advies voor mij is
HAVO, en dan begint het.

De meneer hing allemaal affiches op van
 ik besloot om naar twee scholen te

gaan. Het Strabrecht College in Geldrop en het
 in Eindhoven. Het Strabrecht

was kei leuk en het Augustinianum niet zo.
Dus... ik besloot om me bij het Strabrecht Col-
lege in te laten  Dat ging als volgt: We
moesten eerst een formulier invullen, daarna
kwam er een meester die stelde allerlei vragen.
Voor ik me ging aanmelden was ik best zenuw-
achtig of ik wel aangenomen zou worden. Maar
daarna niet meer hoor.

(te?)  wachten
Na een paar weken kregen een paar kinderen
al te horen dat ze waren aangenomen.
had nog niets gehoord. Ik hoor het pas op 21
april. Als ik word aangenomen, moet ik in juni
kennis gaan maken met de kinderen die bij mij
in de klas komen. Daar verheug ik me nu al op.
En dan na de grote vakantie mag  mijn koppie
gaan gebruiken in het voortgezet onderwijs.

Ik wil nu alvast de groetjes doen aan alle kin-
deren van groep 8 van 't Anker, de gidsen van
de Hikegroep, mijn vriendin, mijn familie en
eigenlijk iedereen die dit

Doei,

Naam
1
2

.....jaar

.....jaar

.....jaar

Wijkcentrum

Beste  gaat er mee op
 ??

Deze vraag hebben jullie kunnen lezen in de
vorige Wijkkrant.

De werkgroep  De
heeft ook dit jaar weer  weekend georgan-
iseerd op ons eigen stekje in Bergeijk.
Na een  (1993) en een indi-
anenkamp  gaan we dit jaar op

Dus pak je koffer en ga met ons mee!
Voor  37,50 voor jezelf en  32,50 voor elk
broertje  zusje dat je meeneemt,

 we Je  3 dagen de hele wereld

Zit je op de basisschool in groep 2  8 en kun
je mee vanaf

 tot
en

vul dan onderstaande bon in, lever deze zo
spoedig mogelijk in bij het Wijkcentrum De
Dreef in het Winkelcentrum Coevering en ont-
vang daar dan je paspoort voor jouw eerste
wereldreis.
Hebben jij of jouw ouders nog vragen, dan kun
je (of zij) ons bellen.
Karin de Jonge : 860306
José Huigen  856779
Corrie  862072

AANMELDINGSFORMULIER
30  T/M 2
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Herinrichting tussen eind

krijgt

De gemeente heeft samen met het waterschap de Dommel de handen ineen geslagen en
een plan ontwikkeld om het Dommeldal her in te richten. Eind mei zal hiermee worden
begonnen. Het herstel van stromend water en een optimale herinrichting van de oevers en
het beekdal is één van de doelen van de ingreep.

Recht
Tot voor kort lag het accent bij de Kleine Dommel op het zo snel mogelijk afvoeren van
regenwater en rioolwater. Daarom werden de bochten in de Kleine Dommel omstreeks

 "afgesneden" en ontstond er een rechte, brede beek. Van een stromende beek
veranderde de Kleine Dommel in een afvoerkanaal. De natuurlijke oevers en vochtige
beekdalgrasianden verdwenen. Weinig vissen en andere waterdieren maakten gebruik van
de beek. Door de Dommel weer te laten stromen, wordt de oude loop hersteld. Bij de
Sluisstraat is inmiddels een vispassage aangelegd. In het omringende groen zal extra
beplanting worden aangebracht. Daarnaast zullen de wandel- en fietspaden in het
Dommeldal geoptimaliseerd worden. De gemeente vervangt al grote delen van het
rioleringsstelsel en saneert de overstorten waardoor vervuiling van de beek wordt
teruggedrongen.

Het plan past ook in het kader van andere gemeentelijke plannen zoals de ontwikkeling van
"Centrum-oost". De Kleine Dommel blijft ook in de toekomst onder het complex "Van den

 doorstromen. De twee projecten versterken elkaar.

De basis van deze herinrichting ligt vast in het raamplan "Kleine Dommel of Rul". Hierin is
de gezamenlijke visie verwoord over de toekomstige herinrichting, het beheer en het
gebruik van het beekdal. Het doel is het behoud en herstel van de landschappelijke en
natuurlijke waarden in het beekdal. Daaronder valt het herstel van stromend water en de
optimale herinrichting van de oevers en het beekdal. Er zal een nieuwe beekbedding
gegraven worden met kronkels, er zullen poelen gegraven worden en fietspaden
aangelegd.
In totaal is voor de verwezenlijking van het plan, van Rijk, provincie en derden ƒ 900.000
subsidie verkregen.

Belangstellenden kunnen op het gemeentehuis kosteloos een folder over deze herinrichting
verkrijgen.


